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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson angående kommunens
filmer

Täby kommun tycks numera ha blivit filmproducent med en avsevärd produktion.

För en tid sedan fanns en film på kommunens webbsidor med två cyklister som uttalade
sig överlägset om Täbys bilister. När vi påpekade det olämpliga budskapet så togs filmen
raskt bort vilket vi tackar för,

Just nu finns en film där några kommunalråd från Alliansen ses plantera äppelträd längs
Roslagsbanan. En dag i ett lommunalråds liv. Det ser trevligt ut. Men vi måste ändå
fråga oss om det här är en bra användning av Täbys skattepengar.

Erik Andersson - utgör Täbys fitmer en ansvarsfull användning av invånarnas
skattemedel?

För Sverigedemokraterna i TäbY
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